
Fra: jorunn margrete blindheim <jorunnmargrete8@hotmail.com> 
Sendt: søndag 24. november 2019 07:25 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Gangveg frå Klubben til Knarvik kai 
 
Hei, 
Gangvegen frå klubben og ned mot Knarvik kai  har ikkje lys, i tillegg blir den heller ikkje salta eller 
strødd. Det var glatt nedover der førre veke, men det samme gjeldt førre vinter og, då var det 
uframkommelig i perioder. (Det går heller ikkje an å sjå kor det er trygt å tråkke) Lurer difor på om 
dette er bevisst? Eller om dei som skulle salta her ikkje veit at det er ein del av ruta?  
 
Mvh Jorunn M Blindheim  
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